
 

 
 
 
Artikel 44 vragen BVR  
 
 
17 april 2024. 

 

In de nacht van 15 op 16 april heeft er wederom een ongeval 
plaatsgevonden op de splitsing Schaapweg en Generaal Spoorlaan. 

Deze splitsing staat bekend vanwege de hoeveelheid van vergelijkbare 
ongevallen. 

 

Beter voor Rijswijk heeft de volgende vragen: 

 

Hoeveel ongevallen hebben de afgelopen twee jaar plaatsgevonden op 
deze splitsing? 

 

Kunt u deze splitsing als voldoende veilig beschouwen? 

 

Zo niet, welke maatregelen gaat u nemen om de veiligheid te verbeteren 
zodat het aantal ongelukken zal afnemen? 

(bijvoorbeeld T splitsing met haakse verkeerstrook naar links. 

  

Op dit punt is recentelijke in de middenberm een bankje geplaatst. 
Vanwege mogelijk gevaar van uit de bocht vliegende auto’s, 
geluidsoverlast en onzuivere lucht wordt hier geen gebruik van gemaakt. 



Vraag: kunt u het bankje verplaatsen naar een veilige en schone locatie, 
waar dit meer tot zijn recht komt?  

 

Dennis Cupedo 

Raadslid Beter voor Rijswijk 

 

 


